
 

 

                           

 

 

Interpellation till Anna-Lena Danielsson, ordförande i Hälso- och 
sjukvårdsnämnden: 

 

Tandläkare i Sorsele? 
 
Sorseleborna känner sig oroade över vad som händer med folktandvården i 

Sorsele. Lokalerna som Folktandvården hade tidigare hade brister som gjort att 
personal och verksamhet flyttats till tillfälliga lokaler i Hälsocentralen i Sorsele. 

Då regionen inte tecknat något avtal med kommunen så har inget gjorts för att 
reparera folktandvårdens gamla lokaler. 
 

I Folktandvårdens tillfälliga lokaler finns endast ett behandlingsrum. 
Tandläkarutrustningen har en begränsad kapacitet vilket innebär att all typ av 

tandvård inte kan utföras i den tillfälliga lokalen. Detta innebär att patienter 
erbjuds tid på andra kliniker i närliggande kommuner. Kliniken i Sorsele är 

bemannad med tandläkare en dag per vecka och tandhygienist tre dagar per 
vecka. Det gör att de främst tar emot barn och ungdomar samt äldre med 
tandvårdsstöd. Vuxna behandlas idag i Malå, men just nu undersöks inga vuxna i 

Sorsele. Akuttandvård hanteras av närliggande kliniker i mån av plats men 
Sorseles befolkning kan behöva åka till Lycksele, en resa på 14 mil enkel väg för 

att få tandvård. Det finns inte på denna sträcka så många kollektivtrafik-
alternativ vilket gör att ett tandläkarbesök kan ta en hel dag. Det är som om 
Umeåborna skulle åka till Åsele för att få tandvård. 

 
Regionen har tidigare varit tydliga med att de inte ska stänga eller avveckla 

folktandvården i Sorsele. Men Sorseleborna börjar känna sig tveksamma...  
  
 

Mina frågor till Hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande är därför: 
 

1. Hur ser planerna ut för folktandvården i Sorsele? 
2. Hur arbetar regionen för tandvården med ambitionen om en likvärdig vård 

från kust till fjäll? 

 
Maria Kristoffersson, Centerpartiet 


